
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 10. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 200
Forslag til lov om ændring af lov om almene boliger m.v. (Forhøjelse af Landsbyggefon-

dens renoveringsramme i 2020 og digitalisering af det almene byggeri).

Af boligministeren (Kaare Dybvad Bek)

Spørgsmål 4

I bilag 57 fra boligforhandlingerne angående håndtering af ventelisten står der beskrevet

om den kommende grønne screening, hvor meget anskaffelsessummen kan øges og vil-

kår for hvilke muligheder det giver for grønnere renoveringer, hvis byggeomkostningerne

bliver billigere end forventet, sikres dette i lovforslaget, således at potentielt billigere byg-

geomkostninger kan sikre en større grad af grønne elementer funden i den grønne

screening?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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